



TECHNICAL DATA SHEET

Kronos Ultra 50 - Nano Ceramic Ultra Gen3



Kronos Ultra belongs to the Gen3 automotive window films (latest generation). It is crystal clear, made up of multiple layers, and specially developed for application on car windows.

By using ceramic heat-rejection pigments at the nano level, embedded into the various layers, this film offers unique properties.

When it comes to comfort, appearance, color stability, and durability, the Kronos Ultra series is the absolute best the professional window film industry has to offer.

Features

- 3rd generation window film
- Nano-ceramic technology
- Ultimate performance
- Thickness: 55 micron
- 3-layer construction
- roll length: 30,5m

Technical information

	Visible light transmission	54%
	Glare reduction	31%
	Solar energy rejection	50%
	Visible light reflection	7%
	Infra red rejection (760 - 2500 Nm)	85%
	Ultra violet rejected	99%

Warranty

SunRage window films are developed for the professional industry and are known for years of reliability and comfort.



Kronos Ultra gehört zu den Gen3 Auto Tönungsfolien (neueste Generation). Sie ist kristallklar, besteht aus mehreren Schichten und wurde speziell für die Anbringung auf Autoscheiben entwickelt.

Durch die Verwendung von keramischen Anti-Hitze-Pigmenten im Nanobereich, die in die verschiedenen Schichten eingebracht werden, entsteht eine spezielle Fensterfolie mit einzigartigen Eigenschaften.

Wenn es um Komfort, Ausstrahlung, Farbechtheit und Lebensdauer geht, ist die Kronos Ultra-Serie das absolut Beste, was die professionelle Fensterfolienindustrie zu bieten hat.

Merkmale

- Tönungsfolien der dritten Generation
- Nano-Keramik
- Ultimative Perfektion
- Stärke 55 Mikrometer
- 3-lagiger Aufbau
- Rollenlänge: 30,5m

Technische Informationen

	Licht-durchlässigkeit	54%
	Blendung Reduzierung	31%
	Solarenergie Zurückweisung	50%
	Sichtbare Lichtreflektion	7%
	Infra-Rot Ablehnung (760 - 2500 Nm)	85%
	Ultraviolett Zurückweisung	99%

Garantie

SunRage Tuningfolien werden für den professionellen Industrie entwickelt und sind für jahrelange Zuverlässigkeit und Komfort bekannt.



Superior clarity



Easy shrinkage and installation



Good adhesion on the dot matrix



OMEGA SKINZ
SUNRAGE IS DESIGNED BY OMEGA-SKINZ

